
 1 

 R O M Â N I A 

JUDEŢUL VASLUI 

COMUNA REBRICEA 

CONSILIUL LOCAL 

Cod poştal- 737455 – REBRICEA – Telefon: 0235/457050; Fax : 0335/780051 comunarebricea@yahoo.com 
   

 

Nr. 5985 din 31.10.2018 
 

 

 

PROCES – VERBAL  

privind desfăşurarea şedinţei ordinare a Consiliului 

 local al comunei Rebricea, din data de 31 OCTOMBRIE 2018, ora 1400 

 

 

 

SECRETARUL COMUNEI 

- Face apelul nominal al membrilor Consiliului local şi constată că sunt prezenţi 13 consilieri 

din 13, care alcătuiesc Consiliul local al comunei Rebricea. Şedinţa se declară legal constituită. 

- Participă la lucrările şedinţei domnul Radu Valerică, primarul comunei Rebricea şi domnul 

Mihailă Neculai, viceprimarul comunei Rebricea, judeţul Vaslui. 

▪ Mai participă la ședință: doamna Baciu Violeta-Elena, consilier (contabil) in cadrul 

aparatului de specialitate al primarului comunei Rebricea si domnul Luchian Laurențiu-Nicolae, 

referent (manager RECL) în cadrul aparatului de specialitate al primarului comunei Rebricea 

- Pune la dispoziţia consilierilor procesul-verbal încheiat în şedinţa anterioară, pentru a fi 

studiat, după care, ulterior, îl va supune aprobării Consiliului local. 

 

PREŞEDINTELE DE ŞEDINŢĂ - domnul consilier, ZAHARIA PETREA. 

În conformitate cu Dispoziţia nr.426 din 25.10.2018 emisă de primarul comunei Rebricea, 

Consiliul local al comunei Rebricea a fost convocat în şedinţă ordinară, pentru data de astăzi, 31 

OCTOMBRIE 2018, ora 1400, cu următoarea ordine de zi: 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării a III-a a bugetului local al comunei Rebricea, 

pe anul 2018.  

2.  Proiect de hotarare privind aprobarea contului de execuţie al bugetului local, pentru trimestrul 

III, anul financiar 2018. 

3.  Proiect de hotărâre privind aprobarea „Programului de deszăpezire şi combatere a poleiului pe 

drumurile din administrarea comunei Rebricea, în perioada de iarnă 1 noiembrie 2018 – 31 martie 

2019”. 

4.  Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei, a numărului de posturi şi a statului de 

functii pentru aparatul de specialitate al primarului comunei Rebricea şi instituţiile subordonate 

Consiliului local Rebricea, judeţul Vaslui. 

5.  Proiect de hotarare privind aprobarea Planului de ocupare al funcţiilor publice, din aparatul de 

specialitate al primarului comunei Rebricea, judetul Vaslui, pentru anul 2019. 

6.  Proiect de hotarare privind aprobarea numarului de burse si cuantumul unei burse pentru 

elevii din invatamantul primar si gimnazial din Scoala Gimnaziala nr.1 Sat Draxeni pentru anul scolar 

2018-2019. 

7.  Proiect de hotarare privind aprobarea solicitării Scrisorii de garanție din partea FNGCIMM 

SA-IFN în vederea finanțării proiectului “Centru integrat de consiliere și after school”. 

8.  Interpelari si raspunsuri. 
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Nemaifiind si alte propuneri se supune la vot ordinea de zi:  
 

    -  Cine este „pentru” ? 
 

  -  Cine este „contra” ? 
 

-  Cine se abţine ? 

 

În unanimitatea voturilor celor prezenti, ordinea de zi a fost aprobată. 

 

 1. Trecem la primul punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului primar, Radu 

Valerică, pentru a prezenta expunerea de motive şi proiectul de hotărâre privind aprobarea 

rectificării a III-a a bugetului local al comunei Rebricea, pe anul 2018.  

- Dau cuvântul doamnei Baciu Violeta-Elena, pentru a prezenta raportul compartimentului de 

resort la proiectul de hotărâre privind aprobarea rectificării a III-a a bugetului local al comunei 

Rebricea, pe anul 2018. 

- Dau cuvântul domnului consilier, Zaharia Petrea, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati economico-financiare, agricultura, juridica si disciplina, pentru a prezenta 

raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind aprobarea rectificării a III-a 

a bugetului local al comunei Rebricea, pe anul 2018. 

- Dau cuvântul domnului consilier, Morariu Ionel, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati social-culturale, culte, invatamant, sanatate si familie, protectie copii, tineret si 

sport, pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind 

aprobarea rectificării a III-a a bugetului local al comunei Rebricea, pe anul 2018 

- Dau cuvântul domnului consilier, Vatavu Titi, preşedintele comisiei de specialitate pentru 

munca si protectie sociala, amenajarea teritoriului si urbanism, protectia mediului si turism, 

pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de privind aprobarea rectificării 

a III-a a bugetului local al comunei Rebricea, pe anul 2018. 

  

 DISCUTII: 

 

 Domnul consilier Zaharia Petrea intreaba daca suma de 260.000 lei alocata pentru intretinerea 

drumurilor va trebui cheltuita pana la finalul anului. 

 Doamna Baciu Violeta spune ca da si completeaza cu informatia ca, suma care a fost 

prevazuta pentru cofinantarea proiectului cu reparatia de la Scoala Draxeni a fost retrasa si 

redistribuita pe alte capitole.Precizeaza ca este valabil si pentru celelate proiecte care nu s-au derulat 

in cursul anului, aceste sume nu trebuie sa apara in excedent, trebuie sa fie cheltuite. 

 Domnul consilier Morariu Ionel intreaba care este situatia cu Scoala Draxeni. 

 Domnul primar spune ca se asteapta un punct de vedere de la AFIR.Este posibila o 

subcontractare a unei firme din Braila. 

 Domnul viceprimar spune ca ar fi bine sa dotam Caminul Cultural Rebricea. 

 Domnul primar este de acord si specifica faptul ca nu sunt probleme cu asigurarea sumelor 

pentru salarii.Suma de 260000 lei pentru drumuri nu este mare, daca ne raportam la problemele care 

sunt pe drumurile satesti.Va trebui sa luam o decizie si sa de punem de acord pe fiecare sat in parte 

care tronson va fi reabilitat.Sa intervenim in fiecare an pe portiunile de drum care sunt deteriorate. 

 Domnul Luchian Laurentiu face precizarea ca in suma alocata este inclus si transportul, astfel 

ca in caietul de sarcini va aparea costul unui mc de piatra plus transportul. 
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➢ Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi  privind aprobarea 

rectificării a III-a a bugetului local al comunei Rebricea, pe anul 2018. 

 

  Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate (13 voturi „pentru”), proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

2. Trecem la cel de-al doilea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului primar, 

Radu Valerică, pentru a prezenta proiectul de hotărâre privind aprobarea contului de execuţie al 

bugetului local, pentru trimestrul III, anul financiar 2018. 

- Dau cuvântul doamnei Baciu Violeta-Elena, pentru a prezenta raportul compartimentului de 

resort la proiectul de hotărâre privind hotărâre privind aprobarea contului de execuţie al 

bugetului local, pentru trimestrul III, anul financiar 2018. 

- Dau cuvântul domnului consilier, Zaharia Petrea, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati economico-financiare, agricultura, juridica si disciplina, pentru a prezenta 

raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind aprobarea contului de 

execuţie al bugetului local, pentru trimestrul III, anul financiar 2018. 

- Dau cuvântul domnului consilier, Morariu Ionel, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati social-culturale, culte, invatamant, sanatate si familie, protectie copii, tineret si 

sport, pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind 

aprobarea contului de execuţie al bugetului local, pentru trimestrul III, anul financiar 2018. 

- Dau cuvântul domnului consilier, Vatavu Titi, preşedintele comisiei de specialitate pentru 

munca si protectie sociala, amenajarea teritoriului si urbanism, protectia mediului si turism, 

pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de privind aprobarea contului de 

execuţie al bugetului local, pentru trimestrul III, anul financiar 2018. 

 

 

 Nu sunt discutii la acest punct. 

  

➢ Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind aprobarea 

contului de execuţie al bugetului local, pentru trimestrul III, anul financiar 2018. 

 

  Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate (13 voturi „pentru”), proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

 

  3. Trecem la cel de-al treilea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului primar, 

Radu Valerică, pentru a prezenta proiectul de hotărâre privind aprobarea „Programului de 
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deszăpezire şi combatere a poleiului pe drumurile din administrarea comunei Rebricea, în 

perioada de iarnă 1 noiembrie 2018 – 31 martie 2019”. 

  - Dau cuvântul domnului viceprimar Mihaila Neculai, pentru a prezenta raportul 

compartimentului de resort la proiectul de hotărâre privind hotărâre privind aprobarea 

„Programului de deszăpezire şi combatere a poleiului pe drumurile din administrarea comunei 

Rebricea, în perioada de iarnă 1 noiembrie 2018 – 31 martie 2019”. 

  - Dau cuvântul domnului consilier, Vatavu Titi, preşedintele comisiei de specialitate pentru 

munca si protectie sociala, amenajarea teritoriului si urbanism, protectia mediului si turism, 

pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotarare privind aprobarea 

„Programului de deszăpezire şi combatere a poleiului pe drumurile din administrarea comunei 

Rebricea, în perioada de iarnă 1 noiembrie 2018 – 31 martie 2019”. 

 

 DISCUTII: 

 

Doamna Baciu Violeta-Elena spune ca suma alocata este pentru motorina si parazapezi. 

Domnul consilier Morariu Ionel intreaba daca ajunge aceasta suma. 

Doamna Baciu Violeta raspunde ca si anul trecut a fost aceeasi suma. 

Domnul viceprimar crede ca ideal ar fi sa avem in dotare un tractor.Dupa deszapezire, este 

bine sa ai o remorca pentru a da cu nisip amestecat cu sare. 

  

➢ Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind aprobarea 

„Programului de deszăpezire şi combatere a poleiului pe drumurile din administrarea 

comunei Rebricea, în perioada de iarnă 1 noiembrie 2018 – 31 martie 2019”. 

 

  Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate (13 voturi „pentru”), proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

   

  4. Trecem la cel de-al patrulea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului primar, 

Radu Valerică, pentru a prezenta proiectul de hotărâre privind aprobarea organigramei, a 

numărului de posturi şi a statului de functii pentru aparatul de specialitate al primarului 

comunei Rebricea şi instituţiile subordonate Consiliului local Rebricea, judeţul Vaslui. 

  - Dau cuvântul doamnei secretar Onu Alina-Elena, pentru a prezenta raportul 

compartimentului de resort la proiectul de hotărâre privind aprobarea organigramei, a numărului 

de posturi şi a statului de functii pentru aparatul de specialitate al primarului comunei Rebricea 

şi instituţiile subordonate Consiliului local Rebricea, judeţul Vaslui. 

- Dau cuvântul domnului consilier, Zaharia Petrea, preşedintele comisiei de specialitate pentru 

activitati economico-financiare, agricultura, juridica si disciplina, pentru a prezenta raportul de 

AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind aprobarea organigramei, a numărului de 

posturi şi a statului de functii pentru aparatul de specialitate al primarului comunei Rebricea şi 

instituţiile subordonate Consiliului local Rebricea, judeţul Vaslui. 

 

 

 DISCUTII: 
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Doamna Baciu Violeta intreaba daca un consilier juridic poate sa preia atributiile de secretariat 

doar cu un an vechime. 

Doamna Onu Alina-Elena ii raspunde ca da, i se pot delega atributiile de secretar. 

Domnul primar considera ca este bine sa fie scoase posturi la concurs cat mai urgent, deoarece 

este posibil ca in anul 2019 sa fie blocate organizarea lor, iar institutia are nevoie de personal. 

  

➢ Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind aprobarea 

organigramei, a numărului de posturi şi a statului de functii pentru aparatul de specialitate 

al primarului comunei Rebricea şi instituţiile subordonate Consiliului local Rebricea, 

judeţul Vaslui. 

 

  Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate (13 voturi „pentru”), proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

  6. Trecem la cel de-al saselea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului primar, 

Radu Valerică, pentru a prezenta proiectul de hotărâre privind aprobarea numarului de burse si 

cuantumul unei burse pentru elevii din invatamantul primar si gimnazial din Scoala Gimnaziala 

nr.1 Sat Draxeni pentru anul scolar 2018-2019. 

  - Dau cuvântul doamnei Baciu Violeta-Elena, pentru a prezenta raportul compartimentului de 

resort la proiectul de hotărâre privind aprobarea numarului de burse si cuantumul unei burse 

pentru elevii din invatamantul primar si gimnazial din Scoala Gimnaziala nr.1 Sat Draxeni 

pentru anul scolar 2018-2019. 

- Dau cuvântul domnului consilier, Morariu Ionel, preşedintele comisiei de specialitate pentru 

activitati social-culturale, culte, invatamant, sanatate si familie, protectie copii, tineret si sport, 

pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind aprobarea 

numarului de burse si cuantumul unei burse pentru elevii din invatamantul primar si gimnazial 

din Scoala Gimnaziala nr.1 Sat Draxeni pentru anul scolar 2018-2019. 

 

 DISCUTII: 

 

   Domnul consilier Morariu Ionel ii informeaza pe domnii consilieri ca bursele de merit se 

acorda elevilor care au media peste 8,50.Decizia a fost luata in Consiliul de Administratie a 

scolii.Precizeaza faptul ca fata de anii precedenti rezultatele scolare au scazut. 

 Domnul primar il intreaba pe domnul Morariu Ionel care este modalitatea de decontare a 

ordinelor de deplasare pentru directorul si contabilul scolii.Dupa verificarea dosarului s-au constatat 

cateva „inechitati”, in sensul ca cele doua apar si pe centalizator alaturi de celelelte cadre didactice, 

insa apar si cu bonuri de benzina in spatele ordinelor de deplasare.Din punct de vedere moral nu este 

corect cum se procedeaza.Nu poti sa spui ca mergi la sedinta sau la ISJ cu acte, atat timp cat in aceeasi 

zi apari in centralizatorul de naveta.Il intreaba de domnul Morariu daca face doua curse cu masina 

Rebricea-Vaslui. 

 Domnul consilier Morariu Ionel raspunde ca este depasit de situatie si considera ca este 

normal ca aceste aspecte sa fie discutate cu doamna director. 
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➢ Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind aprobarea 

numarului de burse si cuantumul unei burse pentru elevii din invatamantul primar si 

gimnazial din Scoala Gimnaziala nr.1 Sat Draxeni pentru anul scolar 2018-2019. 

 

  Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate (13 voturi „pentru”), proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

  7. Trecem la cel de-al saptelea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului primar, 

Radu Valerică, pentru a prezenta expunerea de motive şi proiectul de hotărâre privind aprobarea 

solicitării Scrisorii de garanție din partea FNGCIMM SA-IFN în vederea finanțării proiectului 

“Centru integrat de consiliere și after school”. 

  - Dau cuvântul doamnei Baciu Violeta-Elena, pentru a prezenta raportul compartimentului de 

resort la proiectul de hotărâre privind aprobarea solicitării Scrisorii de garanție din partea 

FNGCIMM SA-IFN în vederea finanțării proiectului “Centru integrat de consiliere și after 

school”. 

  - Dau cuvântul domnului consilier, Zaharia Petrea, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati economico-financiare, agricultura, juridica si disciplina, pentru a prezenta 

raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind aprobarea solicitării Scrisorii 

de garanție din partea FNGCIMM SA-IFN în vederea finanțării proiectului “Centru integrat de 

consiliere și after school”. 

  - Dau cuvântul domnului consilier, Morariu Ionel, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati social-culturale, culte, invatamant, sanatate si familie, protectie copii, tineret si 

sport, pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind 

aprobarea solicitării Scrisorii de garanție din partea FNGCIMM SA-IFN în vederea finanțării 

proiectului “Centru integrat de consiliere și after school”. 

  - Dau cuvântul domnului consilier, Vatavu Titi, preşedintele comisiei de specialitate pentru 

munca si protectie sociala, amenajarea teritoriului si urbanism, protectia mediului si turism, 

pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de privind aprobarea solicitării 

Scrisorii de garanție din partea FNGCIMM SA-IFN în vederea finanțării proiectului “Centru 

integrat de consiliere și after school”. 

  

 DISCUTII: 

 

 Domnul consilier Morariu Ionel intreaba in ce stadiu se afla proiectul. 

 Domnul Luchian Laurentiu-Nicolae precizeaza ca suntem la faza de achizitie pe 

dotari.Microbuzul este comandat, mai trebuie achitat. 

  

  

➢ Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi  privind aprobarea 

solicitării Scrisorii de garanție din partea FNGCIMM SA-IFN în vederea finanțării 

proiectului “Centru integrat de consiliere și after school”. 
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  Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate (13 voturi „pentru”), proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

  8. Interpelari si raspunsuri. 

  

 Domnul consilier Morariu Ionel intreaba daca proiectul de înființare sistem distribuție gaze 

naturale a fost declarat eligibil. 

 Domnul primar spune ca a fost modificata legislatia, a fost declarat eligibil, asteptam sa ne fie 

returnata documentatia pentru organizarea licitatiei, pentru cautarea unui partener. 

 Doamna consilier Marian Maricica supune ca la Draxeni sunt probleme cu iluminatul public. 

 Domnul viceprimar precizeaza ca au fost solicitati cei de la E-ON, dar de cand a fost modificat 

contactul cu ei, se deplaseaza mai greu, probabil sunt suparati.  

 

 Supun la vot procesul – verbal încheiat în şedinţa anterioară:  

 

         -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 

 

In unanimitate (13 voturi „pentru”), se aproba. 

 

 

 

 

        PREŞEDINTE  DE  ŞEDINŢĂ,                     SECRETAR,  

               Consilier, Zaharia Petrea                                                       p. Onu Alina – Elena  


